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Motion on “Health care reform consultation paper”
to be moved by Dr Hon LEONG Che-hung

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 14 June 2000

Wording of the Motion

“That this Council expresses disappointment at the Administration’s procrastination in
coming up with concrete health care reform proposals for public consultation in spite
of its repeated assurances, and urges the Administration to ensure that the proposed
reform will provide the public with quality health care which is affordable, accessible
and equitable, will be sustainable into the 21st century, and will facilitate professional
development to meet the challenges of medical advances and societal needs.”

(譯文)
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議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會對於政府當局雖曾多次作出保證，但仍遲遲未有提出具體的醫護改革建議
進行公眾諮詢，表示失望；本會促請政府當局確保建議的改革能為市民提供可以

負擔、易於得到及公平合理的優質醫護服務，而有關改革須能在廿一世紀得以延

續，亦須有助推動專業發展，以應付醫學進步帶來的挑戰和配合社會的需要。”
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